
Styrelsemötesprotokoll 2010-08-25 

Närvarande: Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Marie Cederkrok, Staffan Hed 

1. Mötet öppnades 
2. Dagordningen godkändes 
3. Till mötessekreterare valdes Staffan Hed 
4. Till justerare valdes Marie Cederkrok 
5. Föregående mötes protokoll lästes upp 
6. Den ekonomiska rapporten för året har varit mycket god, en ökning med antalet par 

över hela året på 754 par till 5849 totalt. Även cafeteria och tävlingsintäkter hade 
ökat med 15%. Sommarbridgen hade ökat något. 

7. När det gällde kursverksamheten vill ordförande ha möte med enbart kursledarna. 
Tommy Andersson har fått i uppgift att titta på olika tekniska lösningar på hur vi kan 
fräscha upp lokalen. 

8. Bussresan till Örebro under festvalen var bra, antalet som äkte med var något färre 
än förra året. 

9. Ingen rapport från FSB eller distriktet. 
10. Styrelsen godkänner en ersättning till den som skriver kommentarerna till 

nybörjarspelet på onsdagkvällen. Man ansåg inte att det fanns någon anledning till att 
höja startavgiften med tanke på det goda ekonomiska läget.  
Om möjligheten finns, ska vi köpa in de bord och budlådor som Christer Hedborg 
använt på medborgarskolan. 
 
Nästa styrelsemöte 2010-09-01 17.15 


